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W imieniu mieszkaicow Wloctawki zwracamy siq z pro6bq o
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przebudowq fragmentu ulicy
Sportowej wraz z podjazdami iwficzeniem zatoczki parkingowej.
Ulica Sportowa jest ulicq, z kt6rej korzystajq nie tylko jej mieszkaficy ale r6wniei inni wloclawianie
szczegolnie wtedy, kiedy odbywajq siq mecze w hali sportowej OSiR usytuowanej w bezpoSrednim
sqsiedztwie u licy Sportowej.
Czeii nawierzchni ulicy od strony parkingu przy hali oSiR zostala wymieniona wiele lat temu natomiast
pozostaf fragment niewyremontowany na odcinku od ulicy piaski do ulicy Leinej.

'tY a

1. .k .)t{'' \'' 1 t.r-u',Lt-
/il !!|!L vL 'vr


